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Styrets arbeid

Styremøter
Det er i løpet av 2023 avholdt 9 styremøter.

Aktivitet
2023 har vært et aktivt år for skigruppa. Året startet med å arrangere
sonerenn på TOS arena på Os med god deltagelse. Det var ca 175
startende på sonerennet, ca 50 fra egen klubb. I februar arrangerte
skigruppa felles renntur til Trondheim, hvor ca 30 stk. deltok. Det ble også
organisert busstur til Soknastafetten i mars hvor mange fornøyde barn
deltok.

I samarbeid med Rørosbanken ble «Rørosbanken skifest» arrangert på Øra
første søndag i mars. Dette er et lavterskeltilbud for barn fra 0-12 år, hvor
det er gratis deltagelse, ikke tidtaking, og alle får premie. Tiltaket er
populært og har god deltakelse.

Hver tirsdag frem til påske ble det arrangert vekselsvis serierenn og
treninger. Lagsmesterskap gikk av stabelen 21 mars. Det har generelt vært
god deltakelse på serierenn og treninger. Estimert deltagelse er ca 50-60
stykker på tirsdagene mellom jul og påske.



Sesongen 2022-23 ble avsluttet med tur til Fjelltopploppet i Funesdalen.

Skigruppa har for en tid tilbake hatt som tradisjon å ha treningssamling på
Ljøsnåvollen i august. Denne tradisjonen ble tatt opp igjen i 2023. Åtte
utøvere deltok.
Sammen med naboklubber i Holtålen kommune arrangerte vi
treningssamling i Holtålen i Oktober. Den tradisjonelle miljøsamlinga i
Ramundberget i november var også i år populær, med rundt 60 deltakere.

Treningene på barmark ble startet 17/10, med infomøte etter treninga. Det
ble arrangert treninger hver tirsdag frem til jul, og et serierenn.

Et veldig positivt tiltak i 2023 er gaven fra lotteritilsynet som vi i skigruppa
administrerer. Gaven var på 280 000kr. Denne gaven er brukt til å kjøpe inn
skisko, staver, ski og skiklær til gratis utlån. Barna låner utstyret i en sesong
av gangen. Dette har blitt veldig godt mottatt og er med på å utjevne
forskjeller og heve skigleden hos barna.

Skigruppa jobber aktivt for at flest mulig skal ha mulighet til å være med på
skiaktivitet. Vi hadde i 2023 ikke treningsavgift, og prøver å holde
egenandeler på turer og samlinger så lav sommulig. For å få inntekter nok
til å holde egenandeler lave, og aktiviteten høy, blir det noen dugnader.
Julekalender-salg og arrangering av skirenn er av de dugnadene som gir
gruppa inntekter.

.

Økonomi
I 2023 gikk skigruppa med underskudd på ca 3000kr. Regnskapet blir
behandlet under eget punkt på årlig møte.

Medlemstall

Medlemstall for 2023: Ca 240.


